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Vantaan ratikan kaupunginhallituksen seurantaryhmä 
 
Aika: 20.3.2023 klo 10.00–11.30 
Paikka:  Valtuustosali, kaupungintalo, Asematie 7 
 

Osallistujat 
      

Jäsenet paikalla Varajäsenet 
 

Kaukola Ulla, puheenjohtaja x Haapalainen Tuija 
 

Rokkanen Sakari, varapuheenjohtaja - Kasonen Mika - 

Abdi Faysal x Hilden Joni 
 

Jääskeläinen Jouko x Tuomela Tiina 
 

Karinen Ville x Nguyen Chau 
 

Karlsson Patrik x Åstrand Stefan 
 

Kuusela Minna - Norrena Vaula x 

Raja-Aho Maarit x (§:t 3–7, 
klo 10.45-

11.30) 

Multala Sari - 

Saimen Tuukka - Lundell Kai-Ari - 

Suni Antti x Nummela Nina  

Vanhanen Tuomas x Järvinen Jussi 
 

 
 

 
 

Kaupunginhallituksen puheenjohtajisto paikalla   

Multala Sari, kaupunginhallituksen 
puheenjohtaja 

-   

    

 

Muut osallistujat 

 

 

Viljanen Ritva, kaupunginjohtaja x  

Anttila Tero, apulaiskaupunginjohtaja x  

Westlin Henry, kaupungininsinööri x  

Hulkko Tiina, hankejohtaja x  

Hakkarainen Sauli, suunnittelupäällikkö x  

Ranto Jaakko, hallintoasiantuntija, 
pöytäkirjanpitäjä 

x  
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1 § Kokouksen avaus 

Seurantaryhmän puheenjohtaja Ulla Kaukola avasi kokouksen kello 10.00 ja totesi 
läsnäolijat. 

 

2 § Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 

Tarkastettiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 

 

3 § Vantaan ratikka -hankkeen talousvaikutukset 

Kuultiin hankejohtaja Tiina Hulkon selostus ratikkahankkeen talousvaikutuksista. 

Keskustelua: 

• Seurantaryhmä kantaa huolta ratikan kohonneista rakentamiskustannuksista ja 
siitä, miten kohonneet rakentamiskustannukset vaikuttavat kaupungin talouteen, 
mikäli ratikka päätetään rakentaa. Lisäksi esitettyjen laskelmien varmuus huolettaa, 
sillä talouskehitystä on haastavaa ennustaa 30 vuoden päähän. Viranhaltijoiden 
näkemyksen mukaan Vantaan kaupungin talous tulisi kestämään ratikan 
rakentamisesta aiheutuvan kaupungin velkamäärän kasvun huolimatta kohonneista 
rakentamiskustannuksista. 

• Edellytetään, että ratikan talousvaikutusten laskennassa käytettyjä menetelmiä 
avataan kaupunginvaltuustolle vielä tarkemmin ennen ratikan rakentamispäätöksen 
käsittelyä. Esimerkiksi reaaliarvon sekä sille vaihtoehtona esitetyn nykyarvon välistä 
eroa tulisi täsmentää. Lisäksi valtuutetuille tulisi toimittaa lisätietoja siitä, miten 
ratikan vuosittaisiin talousvaikutuksiin sisältyvä kumulatiivinen kassavirta on 
laskettu. 

• Toivotaan, että ratikkahankkeen esittelyissä tuotaisiin monipuolisemmin esille myös 
muita ratikan vaikutuksia kuin vain taloudellisia vaikutuksia. Asiaan liittyen 
todettiin, että parin viikon kuluessa on valmistumassa selvitys, jossa arvioidaan 
ratikan vaikutusta mm. Vantaan vetovoimaan, pitovoimaan sekä imagoon. 

 

4 § Toteutusmalli 

Kuultiin kaupungininsinööri Henry Westlinin selostus suunnitellusta ratikan 
toteutusmallista. 

Keskustelua: 
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• Edellytetään, että perusteluja kahden allianssin mallille avataan tarkemmin ennen 
kuin ratikan rakentamispäätös etenee kaupunginvaltuuston päätettäväksi. Lisäksi 
toivotaan laajempaa vertailua eri toteutusmallien hyödyistä ja haasteista. 

 

5 § Muut asiat 

Hankejohtaja Tiina Hulkko selosti alustavaa ratikan hankesuunnitelman 
päätöksentekoaikataulua keväälle 2023.  

 

6 § Seurantaryhmän seuraavat kokoukset 

Merkittiin tiedoksi, että tämä kokous oli Vantaan ratikan kaupunginhallituksen 
seurantaryhmän viimeinen kokous. 
 
 

7 § Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 11.30. 

 


